

بورصة عمان
عمان ٢٠٢٠



الشركة الوطنية لصناعة الكلورين المساهمة العامة المحدودة
NATIONAL CHLORINE INDUSTRIES CO. LTD.

أشارتنا : ش ص ك / ٩١ / 2020

التاريخ : 2020/2/23

السادة / هيئة الأوراق المالية المحترمين
السادة / بورصة عمان المحترمين

تحية طيبة وبعد ،،،

الموضوع : اجتماع الهيئة العامة العادية

استنادا الى نص المادة 144 ، 169 ، 171 ، 182 من قانون الشركات رقم (22) لسنة 1997 ولائحة النظام الداخلي يسر مجلس الادارة دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة العادية السنوي الذي تقرر عقده في تمام الحادية عشرة صباحا يوم السبت الموافق 2020/3/14 في مبنى شركة البلاد للأوراق المالية الكائنة في الصويفية شارع باريس عمارة الرواشدة رقم 11 و ذلك حسب قرار مجلس الادارة في اجتماعه رقم 1 / 2020 تاريخ 2020/2/13 للنظر في جدول الاعمال المبينة ادناه :

- 1- قراءة وقائع الجلسة السابقة للهيئة العامة العادية .
- 2- تقرير مجلس الادارة عن السنة المالية 2019 و مناقشة الخطة المستقبلية لعام 2020 .
- 3- تقرير مدققي حسابات الشركة عن السنة المالية 2019 .
- 4- مناقشة حسابات الشركة وميزانيتها العمومية لسنة 2019 و المصادقة عليها .
- 5- ابراء ذمة رئيس واعضاء مجلس الادارة عن السنة المالية 2019 .
- 6- انتخاب مدققي حسابات الشركة للسنة المالية 2020 وتحديد اتعابهم .
- 7- أي موضوع تقترحه الهيئة العامة بما لا يتعارض مع نص القانون .

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام

المدير العام المنتدب
محمد سميح الاسعد

٢٠٢٠ / ٢ / ٢٣



هيئة الأوراق المالية الدائرة الإدارية / الديوان
٢٢ شباط ٢٠٢٠
الرقم المتسلسل ٨٦٨
الجهة المختصة



الشركة الوطنية لصناعة الكلورين المساهمة العامة المحدودة
NATIONAL CHLORINE INDUSTRIES CO. LTD.

Data : 23/2/2020

NCI / ٩٣ / 2020

To: Jordan Securities Commission

Amman Stocky Exchange

Subject : Invitation on attend the Ordinary General assembly meeting

The Board of Directors of NATIONAL CHLORINE INDUSTRIES CO.LTD cordially invites you to attend the company's ordinary general meeting to be held at 11.00 am Saturday 14/3/2020 , at the headquarters of the AL – BILAD securities & Investment CO . a building located sweifieh Paris street AL – RAWASHDAH BUILDING NO . 11 to discuss the following matters :

- 1 – Reciting and approving the minutes of the previous ordinary meeting of the general assembly which was held on 13/4/2019.
- 2 - The report of the board of directors on the activates of the company during the year 2019 , along with its future plans year 2020 .
- 3 – The report of the company's auditors on its financial statements of the year ended 31/12/2019 .
- 4 – The financial statements for the year ended 31/12/2019 .
- 5 – Discharging the boards members from their liabilities in respect of the financial year ended 31/12/2019 .



هاتف : ٤٠٥٠٢٩١ / ٢ / ٣ - فاكس : ٤٠٥٠٢٣٨ - ص.ب ٣٧ - سحاب ١١٥١١ - عمان - الاردن

Tel. 4050291/2/3 - Fax 4050238 - E-mail: info@chlorine.com.jo - P.O.Box 37 - Sahab 11511 - Amman - Jordan

Website: www.chlorine.com.jo



7 – Any other matters which the general assembly proposes it include in the agenda .

G . M : mohmman AL Assaad

Website: www.chlorine.com.jo

بورصة عمان
عمر مسوزا
24/2



الشركة الوطنية لصناعة الكلورين المساهمة العامة المحدودة
NATIONAL CHLORINE INDUSTRIES CO. LTD.

التاريخ : 2020/2/23

اشارتنا : ش ص ك / ٨٩ / 2020

السادة / هيئة الأوراق المالية المحترمين

السادة / بورصة عمان المحترمين

تحية طيبة وبعد ،،،

الموضوع : اجتماع الهيئة العامة الغير عادي

استنادا الى نص المادة ، 169 ، 171 ، 175 من قانون الشركات رقم (22) لسنة 1997 ولائحة النظام الداخلي يسر مجلس الادارة دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة الغير عادي الذي تقرر عقده في تمام الساعة الحادية عشرة صباحاً (او فور انتهاء اجتماع الهيئة العامة العادي الذي سيعقد قبله الساعة الحادية عشرة صباحاً) من يوم السبت الموافق 14 / 3 / 2020 في مبنى شركة البلاد للأوراق المالية الكائنة في الصوفية شارع باريس عمارة الرواشدة رقم 11 و ذلك حسب قرار مجلس الادارة في اجتماعه رقم 1 / 2020 تاريخ 2020/2/13 للنظر في جدول الاعمال المبينة ادناه :-

1 - مناقشة ايقاف تحويل الصفة القانونية للشركة من شركة مساهمة عامة محدودة الى شركة ذات مسؤولية محدودة لعرضه على الهيئة العامة .

2 - التوصية بالموافقة على العدول عن تصفية الشركة التابعة الشركة الوطنية للصودا و الكلورين تصفية اختيارية سندا لاحكام القانون و على ان يتم اتباع الاجراءات القانونية المنصوص عليها في قانون الشركات و المتعلقة بتصفية الشركة التابعة .

3 - الموافقة على تنصيب مجلس الادارة لتعديل عقد التأسيس و النظام الداخلي للمادة رقم (33 - أ) من الفصل الرابع للنظام الاساسي للشركة بتعديل البند ليصبح عدد اعضاء مجلس الادارة سبعة اعضاء بدلا من تسعة اعضاء .

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام

المدير العام المنتدب
محمد سميج الاسعد

24/2





الشركة الوطنية لصناعة الكلورين المساهمة العامة المحدودة
NATIONAL CHLORINE INDUSTRIES CO. LTD.

23/2/2020

NCI / 83 / 2020

To: Jordan Securities Commission

Amman Stocky Exchange



**Subject : Invitation on attend an extraordinary General
assembly meeting**

The Board of Directors of NATIONAL CHLORINE INDUSTRIES CO.LTD cordially invites you to attend the Extraordinary General Assembly MEETING which be held at 11.30 A.M Saturday 14/3/2020 (or immediately after the meeting of the Ordinary General Assembly to be held before 11.00 A.M) at the headquarters of the AL – BILAD securities & Investment CO . The building located sweifieh Paris street AL – RAWASHDAH BUILDING NO . 11 to discuss the following matters :

- 1 - Discuss the suspension of transferring the legal capacity of the company from a public limited company to a limited liability company for presentation to the general assembly.
- 2 - Recommendation to agree to abandon the liquidation of the subsidiary company, the National Soda and Chlorine Company, as an optional liquidation in support of the provisions of the law, and that the legal procedures stipulated in the companies law related to the liquidation of the subsidiary be followed.
- 3- Approve the recommendation of the Board of Directors to amend the articles of association and the bylaws of Article No. (33-A) of Chapter Four of the Company's articles of association by amending the clause so that the number of members of the Board of Directors becomes seven members instead of nine members.

National Chlorine Industries

G . M : Mohmmad AL Assad



هاتف : ٤٠٥٠٢٩١ / ٢ / ٣ - فاكس : ٤٠٥٠٢٣٨ - ص.ب ٣٧ - سحاب ١١٥١١ - عمان - الاردن

Tel. 4050291/2/3 - Fax 4050238 - E-mail: info@chlorine.com.jo - P.O.Box 37 - Sahab 11511 - Amman - Jordan

Website: www.chlorine.com.jo